
Zápis ze schůze Představenstva klubu eFDrive konané dne 21.11.2022 od 17:00 v klubovně eFDrive. 

 

Program: 

1) Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: J. Kosina) 

2) Schválení zápisu z minulé schůze (typ: hlasování, délka: 2 minut, vede: J. Kosina) 

3) Propagace klubu a klubových akcí (typ: diskuze, délka: 15 minut, vede: J. Thon) 

4) Webové stránky a sociální sítě (typ: diskuze, délka: 15 minut, vede: J. Thon) 

5) Volba předsedy klubu (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: J. Kosina) 

6) Volba místopředsedy klubu (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede J. Thon) 

7) Různé (typ: diskuze, délka: 60 minut, vede: J. Thon) 

 

Přítomní členové Představenstva: 

 

Jáchym Thon 

Ondřej Rychtera 

Jakub Ťukal 

Barbora Goláňová 

Sára Hebrová 

 

Hosté: 

 

Jiří Kosina 

Pavel Mašinda 

David Thuma 

Adam Hlubuček 

Ondřej Reitinger 

Martin Ráž 

Tomáš Váňa 

Markéta Jirmanová 

Eliška Kadlčková 

 

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: J. Kosina) 

 

Představenstvo hlasuje o schválení programu zasedání 

 

OHP: 5, 5:0:0 

Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

2. Schválení zápisu z minulé schůze (typ: hlasování, délka: 2 minut, vede: J. Kosina) 

 

Jiří K. se na počátku tohoto bodu omlouvá za včasné nedodání zápisu z minulé schůze a žádá o 

přesunutí tohoto bodu na nadcházející schůzi představenstva. Členové představenstva přijímají 

omluvu a odkládají schválení zápisu ze schůze konané 6.10.2022 na nadcházející schůzi. 

 

3. Propagace klubu a klubových akcí (typ: diskuze, délka: 15 minut, vede: J. Thon) 

 

Slova se ujímá Jáchym T., který zhodnocuje současný stav informování o působení klubu jeho 

a propagace v rámci sociálních sítí. Zmiňuje dlouhodobě zanedbávané nástěnky v prostorech fakulty 



spadající pod správu klubu. Vyzývá k jejich „pročištění“ a následné tvorbě aktualizovaných 

informačních materiálů přibližně na týdenní bázi. Stejný postup chce aplikovat i na sociálních sítích. Od 

tohoto opatření si slibuje lepší informovanost a přehlednost o pořádání klubových akcí. 

 

Pavel M. upozorňuje, že tento návrh se opakuje téměř každý rok, nicméně pokaždé jaksi „vyšumí“. 

Důvodem je, že nikdo z členů klubu se tohoto úkolu nechce zhostit. Členové z řad kmetů souhlasí. 

 

Jáchym T. by tuto zodpovědnost přenechal na organizátory jednotlivých akcí, primárně tedy na Ondřeje 

Rychteru, který s návrhem souhlasí. 

 

Pavel M. navrhuje vytvoření komplexního manuálu pro hlavní organizátory akcí, dle nichž by se dalo 

jednotně postupovat při přípravě akcí. Ondřej Rychtera souhlasí a oznamuje, že na tvorbě tohoto 

dokumentu již pracuje (dokončení odhaduje během vánočních prázdnin). Jáchym T. žádá Ondřeje 

Rychteru o představení přibližné podoby manuálu na nadcházející schůzi. 

 

Barbora G. navrhuje doplnit akce o zápis se stručnými poznatky z průběhu a přípravy včetně celkového 

rozpočtu. Přísedící souhlasí a Pavel M. dodává, že pro tento účel je vytvořen sdílený disk, na němž jsou 

zápisy z akcí do roku 2019.  

 

Pozornost krátce narušuje vedoucí ústavu K612, který na členy schůze mává z okna vedlejší budovy. 

(Zapsáno na žádost Davida T.) 

 

Na závěr bodu padla mezi zasedajícími shoda, že by bylo vhodné tento disk aktualizovat, zpřístupnit 

a navázat v zápisech z akcí. 

 

4. Webové stránky a sociální sítě (typ: diskuze, délka: 15 minut, vede: J. Thon) 

 

Jáchym T. navrhuje kompletní aktualizaci webových stránek týkající se nejen obsahu, ale i ilustrací. 

 

Markéta J. představuje jiný návrh spočívající ve využití nových webových stránek SU, kde má každý 

klub svůj medailonek. Ten navrhuje doplnit o odkazy na fotogalerii a na kalendář akcí. Poté by dle jejího 

návrhu bylo možné stránky klubu úplně zrušit. Hlavní výhodu spatřuje ve výrazném zjednodušení 

správy stránek (skrze IT managera SU), zpřehlednění důležitých informací a zmenšení nutnosti 

pravidelné aktualizace sdílených informací. Rovněž poukazuje na jistou ojedinělost v rámci zájmových 

klubů SU ohledně vlastnictví samostatných webových stránek. 

 

Jiří K. zmiňuje nutnost zveřejňování dokumentů klubu, které jsou nyní nahrávány na klubové stránky. 

Markéta J. děkuje za připomenutí a navrhuje kontaktovat IT managera SU s žádostí o případnou 

konzultaci ohledně proveditelnosti tohoto návrhu (tj. možnost doplnění medailonku o kalendář 

a odkaz na fotogalerii a na dokumenty klubu). Přísedící souhlasí, že tímto opatřením by se správa 

stránek značně zjednodušila. 

 

Ondřej Rychtera navrhuje zachovat klubové stránky pod podmínkou, že se mezi členy najde někdo 

ochotný naučit se stránky editovat a pravidelně je aktualizovat. Zároveň by stanovil termín, po kterém 

by v případě nezájmu z řad členů oslovil IT managera SU. 

 

Na návrhu Ondřeje Rychtery padla shoda, přičemž konečný termín by byl upřesněn (odhadem 

v polovině prosince). 



5. Volba předsedy klubu (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: J. Kosina) 

 

Ondřej Rychtera navrhuje na post předsedy klubu Jáchyma T. Jáchym T. děkuje a s návrhem souhlasí. 

Jiří K. se obrací na zbytek představenstva s dotazem na návrh protikandidáta. Jelikož od žádného ze 

zbylých členů představenstva nepřichází návrh na protikandidáta, přechází se k hlasování. 

 

Představenstvo hlasuje o návrhu Jáchyma Thona na pozici předsedy klubu eFDrive. 

 

OHP: 5, 5:0:0 

 

Návrh byl jednomyslně schválen. 

Jáchym T. přijímá gratulace. Následně děkuje za svěřenou důvěru a doufá, že bude sloužit dobře. 

Zároveň si neskromně přebírá slovo od dosluhujícího Jiřího K. a ujímá se vedení schůze. 

 

6. Volba místopředsedy klubu (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: J. Thon) 

 

Novopečený předseda klubu Jáchym T. navrhuje na post místopředsedy klubu Barboru G. a dává 

hlasovat o jeho návrhu. 

 

Představenstvo hlasuje o návrhu Barbory Goláňové na místopředsedkyni klubu. 

 

OHP: 5, 5:0:0 

 

Návrh byl schválen. 

Barbora G. děkuje za svěření této funkce. 

 

7. Různé (typ: diskuze, délka: 60 minut, vede: J. Thon) 

 
Prvním přispěvatelem do bodu různé je Ondřej Rychtera, který oznamuje přesunutí plánovaného 

beerpongu na únor. Dále vyzval k důstojnému reprezentovaní klubu a šíření jeho dobrého jména nejen 

na nadcházejícím Dni otevřených dveří na FD. Zároveň v souvislosti s nedávnými událostmi navrhuje 

upozornit členy klubu na dodržovaní provozního řádu budov FD. Přísedící souhlasí. 

 

V diskuzi navazuje Pavel M., který informuje o zařizování nové studovny v Konviktské. Hlavním 

problémem je financování vybavení a nutná konzultace veškerých úprav s proděkanem pro rozvoj a 

výstavbu a školní architektkou. Tomáš V. namítá, že pokud je školní architektka autorem úprav chodeb 

na Konviktské, tak s ní bude lepší nekonzultovat vůbec nic. Přísedící souhlasí. Pavel M. plánuje dále 

urgovat vedení budovy, aby bylo možné navrhované úpravy do konce roku realizovat. 

 

Dalším podnětem od Pavla M. je plánovaná změna účelu místnosti SKASu. Dle nejnovějších informací 

má klub místnost již k dispozici k případným úpravám a dodání potřebného vybavení k vytvoření tzv. 

„týmové studovny“ dle vzoru pronajímatelných místností v NTK. Hlavním předmětem diskuze se 

následně stal systém přidělování přístupu do studovny jednotlivým studentům. Po krátké diskuzi padla 

shoda na vytvoření papírového zápisníku zanechaného na vrátnici budovy. 

 

Dále Pavel M. navrhuje vytvoření „zápůjčního listu“ do skladu, který by dle něj minimalizoval ztráty 

drobného majetku patřícího klubu. Na Pavla M. navazuje Ondřej Rychtera, který vyzývá k důslednému 

zamykání skladu, a to především během akcí pořádaných ve čtvrtém patře. 



 

Tento bod vyústil ve společnou aktualizaci evidence majitelů klíčů od skladu a klubovny. Předsedou 

klubu Jáchymem T. bylo navrženo odejmutí klíčů vybraným členům. 

 

Jako další se o slovo hlásí Tomáš V., který přichází s žádostí o vysvětlení postupu organizátorů Uzlu 

2023 ve věci zrušení funkce děkana. Výstupem této žhavé debaty je ponechání lhůty novým 

organizátorům na promyšlení nového konceptu organizace Uzlu. Lhůta skončí 12.12.2022, kdy se bude 

konat informační schůzka, na které bude nový koncept představen. 

 

Adam H. informuje o stanovení termínu akce Perníčkování na čtvrtek 8.12., přičemž akce se bude již 

tradičně pořádat na 7H. Ondřej Rychtera děkuje a žádá o doplnění akce do kalendáře. Adam H. dále 

oznamuje započetí tvorby nových kalendářů na nadcházející rok. Dále nabízí možnost podílet se na 

tvorbě kalendářů prostřednictvím výběru fotek a žádá zmínit možnost předobjednávky v informačním 

emailu. Jáchym T. Adamovi H. děkuje a přislibuje zmínku o akci v hromadném emailu. 

 

Pavel M. představuje svou poslední myšlenku týkající se staronového nápadu na zvelebení klubovny 

zarámovanými tričky z Uzlu. Přísedícím děvčatům štědře nabízí možnost uvést tento dlouho plánovaný 

záměr v život. Projektu se ochotně ujímá Sára H., přísedící jí za to děkují. 

 

Jáchym T. navrhuje přerozdělení dalších rolí v rámci členů představenstva. Ondřej Rychtera se aktivně 

hlásí ke své stávající pozici, tedy hlavního koordinátora akcí a HR. Jiří K. si prozatím ponechává funkci 

tajemníka s tím, že tyto záležitosti postupně předá předsedovi a místopředsedkyni klubu. Finančních 

záležitostí klubu se dobrovolně zhostí Barbora G., které příslušnou agendu předá Tomáš V. Správy 

klubovny se ochotně ujímá Sára H. s Eliškou K. Delegátem klubu ve SU bude nadále Pavel M., který by 

rád časem zaučil svého nástupce. Správu sociálních sítí a PR převezme po Michaele F. Sára H., která 

bude v případě indispozice zastoupena Jakubem Ť. 

 

Na závěr se slova ujímá Tomáš V., který děkuje novému představenstvu za spolupráci a přeje mu hodně 

sil a úspěchů v nadcházejícím roce. 

 

Poté schůze skončila. 


